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MØDEREFERAT  
 

Møde: Generalforsamling Deltagere: Bestyrelse og medlemmer 

Dato: 8. maj 2025 Referent: Heidi Gynther Møller 

 

1. Vedtagelse af forretningsorden for generalforsamlingen. 

 Sagsfremlæggelse: 

Generalforsamlingens forretningsorden blev omdelt. 

 Referat: 

Forretningsorden blev vedtaget. 

 

2. Valg af dirigent 

 Sagsfremlæggelse: 

Bestyrelsen foreslår Thomas Pedersen. 

 Referat: 

Thomas Pedersen blev valg. 

 

 

3. Beretning ved formanden 

 Sagsfremlæggelse: 

Året har været som det plejer (på den gode måde), Fastelavn, generalforsamling, 

markedsdag, sct hans, sommerfest, andespil, julemarked og folkekøkken. 

Som nået nyt har Bylauget afholdt nytårskur for at takke for al hjælpen gennem 

året.  

Folkekøkken er et bæredygtigt arrangement, hvor det afhænger af kokke og 

opbakning og dette er lykkes igen i år. Der er forsøgt at lave ekstra aktiviteter til 

folkekøkken som har været hyggeligt og vi vil fortsætte med dette fremadrettet. 

Vinterbade projektet er nu på det 3 år. Der er budgetteret til sauna men det bliver 

trukket ud grundet de forskellige ting der skal søges og godkendes. Pt. er løsningen 

er en sauna på tømmerflåde som vil ligge i havnen om vinteren. Kyststyrelsen har 

godkendt men der mangler de sidste afgørelser før det kan sættes i værk.  Der er 

pt 250.000 kr budgettet og der arbejdes på det endelige design. Organiseringen er 

også i proces da det vil være under bylauget at der laves en gruppe som skal 

være tovholdere på saunaen. Det er budgetteret med 50-80 medlemmer. 
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Tak til bestyrelsen for at bakke op om arbejdet igennem året. 

 Referat: 

Formandens beretning blev godkendt. 

 

4. Godkendelse af regnskab for 2024 

 Sagsfremlæggelse: 

Bylaugets årsregnskab blev omdelt og fremlagt af kassereren. Der blev i den 

forbindelse drøftet følgende:  

Vinterbaderprojektet er ikke blevet realiseret, hvorfor de budgetterede indtægter 

og udgifter til dette ikke er realiseret i regnskabsåret. 

Det samlede arragngementsbudget løber rundt, men der er enkelte 

arrangementer der gav et lidt mindre samlet overskud i år.  

Vi har i samarbejde med sponsorer lavet en Lyndby film hvilke har været en udgift.  

Husleje til Kristianslund har været svingende.  Husleje bliver betalt fra folkekøkken i 

det regi og af bylauget til arrangementer.  

Vores billetsystem koster gebyrer og mobile pay er en udgift som vi gør for at gøre 

betalinger nemmere og overskuelige- Sommerfest. Der er dog en udgift vi vil se 

nærmere på i det kommende år. 

 Referat: 

Regnskabet blev godkendt. 

 

5. Godkendelse af budget for 2025. 

 Sagsfremlæggelse: 

Bestyrelsens forslag til budget for 2025 blev omdelt og fremlagt af kassereren. Der 

blev i den forbindelse drøftet følgende: 

Vi budgetterer igen med etablering af sauna og vinterbadeklub, som i de 

foregående år, men med en mere realistisk budgetramme. 

Donation er planlagt til madpakkehuset som bliver bygget på havnen på 30000 kr 

fra kulturforeningen og 30000 kr fra bylauget. 

Det blev desuden drøftet, hvordan vi kan få flere Lyndby borgere til at melde sig 

ind. Bl.a. et forslag om at man kan betale mindre eks. ved folkekøkken som 

medlem for at se om man kan få endnu flere til at melde sig ind. Forslag om at lave 

en husstands omdelt brochure om Lyndby igen. 

 Referat: 

Budgettet blev godkendt. Bestyrelsen tager forslagene til efterretning. 
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6. Indkomne forslag 

 Sagsfremlæggelse: 

Bestyrelsen foreslår vedtægtsændringer, der blev fremlagt på 

generalforsamlingen. 

 Referat: 

Forslaget gav anledning til en del kommentarer. Bl.a. omkring uklarheder i 

tegningsret og kassererens muligheder for at disponere over foreningens midler. Pp 

den baggrund valgte bestyrelsen at trække sit forslag tilbage og indkalde til 

ekstraordinær generalforsamling, for behandling af et revideret forslag. 

Det blev foreslået at forslaget til vedtægtsændringer sendes ud til medlemmerne 

inden afholdelse af generalforsamling. Bestyrelsen tager dette til efterretning. 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 Sagsfremlæggelse: 

På valg er Jesper Schlamovitz (modtager genvalg), Jacob Brandtberg (modtager 

genvalg) og Mai Plougmann Tranholm (modtager genvalg). 

 Referat: 

Alle tre bestyrelsesmedlemmer blev genvalgt. 

 

8. Valg af en suppleant til bestyrelsen 

 Sagsfremlæggelse: 

På valg er Finn Mejdahl (modtager ikke genvalg). 

 Referat: 

Anette Albiniussen blev valgt som suppleant. 

 

9. Valg af revisor 

 Sagsfremlæggelse: 

På valg er Bent Reimer Nielsen (ønsker genvalg). 

 Referat: 

Bent Reimer Nielsen blev genvalgt. 
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10. Forslag til kontingent for 2026 

 Sagsfremlæggelse: 

Bestyrelsen foreslår uændret 200 kr. pr. husstand. 

 Referat: 

Forslaget blev vedtaget. 

 

11. Eventuelt 

 Sagsfremlæggelse: 

 

 Referat: 

Der blev ikke drøftet nogle punkter under eventuelt. 

 

Dato og underskrift:  

 

 

 

Thomas Pedersen 

Generalforsamlingens dirigent 


